

Title (en)

Device for connecting an inner shoe to a shell of a ski boot.

Title (de)

Vorrichtung zum Verbinden eines Innenschuhs mit einer Schale eines Skischuhs.

Title (fr)

Dispositif de liaison d'un chausson dans une coque de chaussure de ski.

Publication

EP 0536519 A1 19930414 (FR)

Application

EP 92114438 A 19920825

Priority

FR 9112638 A 19911009

Abstract (en)

Alpine-ski boot comprising an outer shell (1) in which is placed an inner bootee (2), the said shell consisting of a lower shell (3) comprising at least one rear cover piece (5) pivoting on the lower shell about a transverse spindle (6) in order to move from a closure position towards a pivoted open position, and vice versa, whilst the said inner bootee comprises a rear tongue (13) extending upwards and characterised in that the rear tongue is held via its rear upper part to the upper part of the rear cover piece by means of at least one linking device with sliding (17). <IMAGE>

Abstract (fr)

Chaussure de ski alpin comprenant une coque externe (1) dans laquelle est placé un chausson interne (2), ladite coque étant constituée par un bas de coque (3) comprenant au moins un capot arrière (5) pivotant sur le bas de coque autour d'un axe transversal (6) pour passer d'une position de fermeture vers une position pivotée d'ouverture et inversement, tandis que ledit chausson interne comprend une languette arrière (13) s'étendant vers le haut, caractérisée par le fait que la languette arrière est retenue par sa partie supérieure arrière à la partie supérieure du capot arrière par au moins un dispositif de liaison à coulisement (17). <IMAGE>

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A43B 5/0405 (2013.01 - EP US); **A43B 5/0409** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] DE 3721620 A1 19880107 - SALOMON SA [FR]
- [A] EP 0120267 A1 19841003 - NORDICA SPA [IT]
- [A] FR 2608384 A1 19880624 - SALOMON SA [FR]
- [AD] EP 0351396 A2 19900117 - KASTINGER SKIBOOTS [AT]

Cited by

EP0657113A1; US5608976A; WO9856271A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0536519 A1 19930414; EP 0536519 B1 19960228; AT E134486 T1 19960315; DE 69208578 D1 19960404; DE 69208578 T2 19960905; FR 2682265 A1 19930416; FR 2682265 B1 19950414; JP H05199902 A 19930810; US 5279053 A 19940118

DOCDB simple family (application)

EP 92114438 A 19920825; AT 92114438 T 19920825; DE 69208578 T 19920825; FR 9112638 A 19911009; JP 26524792 A 19921005; US 95871892 A 19921009